
Protokół z XLVII Sesji 
Rady Dzielnicy XVII, 
„Wzgórza Krzesławickie”, 
os. Na Stoku 15
z dnia 25 wrzesień 2014r. godz. 1730 

Porządek obrad XLVII Sesji Rady Dzielnicy XVII:

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 ewentualnego  zbycia  w  trybie  bezprzetargowym  części  działki  Nr  551  przy  ulicy 
Grębałowskiej 

4.2 ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. „Zmiana sposobu użytkowania części
wnętrz hali produkcyjno – magazynowej na browar rzemieślniczy na części działki 34/2
obr. 9 Nowa Huta przy ul. Makuszyńskiego 4A w Krakowie”

4.3 nadania nazwy „Widokowa” ulicy dotychczas bezimiennej
4.4 korekty zadań priorytetowych na rok 2015
4.5 delegowania członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
4.6 uchwalenia projektu planu finansowo – rzeczowego wydatków na rok 2015
4.7 ustalenia rozkładu godzin pracy aptek krakowskich obowiązującego w 2015 roku
4.8 podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  z  zakresu  problematyki  osób

niepełnosprawnych na rok 2015
4.9 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.250.2014.BS
4.10 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie  

z pismem ML-02.7123.292.2014.BS
4.11 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie  

z pismem ML-02.7123.202.2014.BS
4.12 zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Glinik  zgodnie  

z pismem ML-02.7123.364.2014.BS
5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
6. Interpelacje i zapytania
7. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  19  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych.
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przedstawiony porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie pozytywnie. 



ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Radni przyjęli protokół z ostatniej Sesji bez uwag

a  d.4  . Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1.  ewentualnego  zbycia  w  trybie  bezprzetargowym  części  działki  Nr  551  przy  ulicy 
Grębałowskiej 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  
Radni pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części 
działki Nr 551 przy ulicy Grębałowskiej w głosowaniu: za - 18, przeciw – 0, wstrzymała się - 1

ad.4.2.  ustalenia  warunków zabudowy dla inwestycji  pn.  „Zmiana sposobu użytkowania  części
wnętrz  hali  produkcyjno  –  magazynowej  na  browar  rzemieślniczy  na  części  działki  34/2
obr. 9 Nowa Huta przy ul. Makuszyńskiego 4A w Krakowie”
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  warunków  zabudowy
dla inwestycji pn. „Zmiana sposobu użytkowania części wnętrz hali produkcyjno – magazynowej 
na browar rzemieślniczy na części działki 34/2 obr. 9 Nowa Huta przy ul. Makuszyńskiego 4A
w Krakowie”

ad.4.3.nadania nazwy „Widokowa” ulicy dotychczas bezimiennej
Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu. 
Przewodnicząca Komisji Kultury p. R. Chruściel zreferowała projekt uchwały. 
Głos zabrali również: p. G. Rojewski, p. St. Madej, p. H. Mikulska
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  nadania  nazwy  „Widokowa”  ulicy 
dotychczas bezimiennej

ad.4.4.korekty zadań priorytetowych na rok 2015
Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu 
Pani R. Chruściel zapoznała zebranych z projektem uchwały
Radni pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty zadań priorytetowych na rok 2015 w głosowaniu: 
za – 18, przeciw – 0, wstrzymał się 1

ad.4.5. delegowania członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
Projekt Zarządu. 
Przewodniczący przedstawił zebranym projekt uchwały
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy 
XVII Wzgórza Krzesławickie

ad.4.6. uchwalenia projektu planu finansowo – rzeczowego wydatków na rok 2015
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący  zapoznał  zebranych  z  projektem  uchwały  odczytując  maila  z  Wydziału  Obsługi 
Urzędu w sprawie opracowania projektu planu finansowego wydatków Dzielnicy XVII na rok 2015.
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie  uchwalenia projektu planu finansowo – 
rzeczowego wydatków na rok 2015

ad.4.7. ustalenia rozkładu godzin pracy aptek krakowskich obowiązującego w 2015 roku
Projekt Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Pozytywna opinia Zarządu.
Radni podjęli uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek krakowskich obowiązującego 
w 2015 roku w głosowaniu: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się - 2



ad.4.8.  podziału  środków  w  ramach  zadania  powierzonego  z  zakresu  problematyki  osób
niepełnosprawnych na rok 2015
Projekt Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Pozytywna opinia Zarządu.  
Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z nowym Statutem Rada Dzielnicy w roku przyszłym będzie 
mogła przeznaczyć  na potrzeby osób niepełnosprawnych co najmiej 5 % ogólnej puli przeznaczonej do 
dyspozycji Rady Dzielnicy 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  w ramach  zadania 
powierzonego z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych na rok 2015

ad.4.9.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  
z pismem ML-02.7123.250.2014.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.250.2014.BS

ad.4.10.  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie  
z pismem ML-02.7123.292.2014.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.292.2014.BS

ad.4.11.  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  os.  Na  Stoku  zgodnie
z pismem ML-02.7123.202.2014.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.202.2014.BS

ad.4.12.  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  mieszkalnego  położonego  przy  ul.  Glinik  zgodnie  
z pismem ML-02.7123.364.2014.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego przy ul. Glinik zgodnie z pismem ML-02.7123.364.2014.BS

ad.5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
Pan Leszek Zaleński zapoznał zebranych z terminami i sposobami głosowania na wnioski złożone 
w ramach budżetu obywatelskiego zarówno lokalne jak i ogólnomiejskie. Następnie głos zabrali:
p. R. Chruściel. p. St. Madej, p. G. Rojewski, p. J. Kolasa, p. St. Madej, p. J. Kawa, p. A. Dziedzic,  
p. L. Zaleński, p. A. Dziedzic, p. St. Madej   

ad.6. Interpelacje i zapytania
Pan Kawa zwrócił  się  z  pytaniem do obecnego na Sesji  mieszkańca  p.  Łukasza  S.  w sprawie 
budowy stacji bazowej telefonii komórkowej w os. Kantorowice. Następnie głos zabrali. p. Łukasz 
S. oraz Przewodniczący p. St. Madej

ad. 7. Oświadczenia i komunikaty
Przewodniczący zapoznał zebranych z nadesłaną korespondencją:

– podziękowaniami  z  Towarzystwa  Przyjaciół  Chorych  Hospicjum  Św.  Łazarza  wraz  
      z okoliczną książka z okazji 30-lecia hospicjum 
– pismem Komisarza Wyborczego w sprawie powołania Dzielnicowych Komisji Wyborczych
– zaproszeniem na otwarcie boiska przy ZSO I nr 6 w dniu 26.09.2014r.



Pan Jan Kawa zwrócił się do zebranych z prośbą o zgłaszanie zapotrzebowania na wymianę list  
w ławkach.
Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do p  J. Kawy w sprawie terminu zakończenia remontu toru 
dla  deskorolek  w ul.  Jagiełły.  Pan Jan  Kawa poinformował  zebranych,  iż  ZIKiT podał  termin 
zakończenia remontu toru dla deskorolek na dzień 30 października 2014r.
Obecny na sesji  mieszkaniec p.  Łukasz S.  zabrał głos w sprawie pisma skierowanego do Rady 
Dzielnicy  XVII  dotyczącego  poszerzenia  parkingu  przy  bl.  45  i  46  os.  Na  Stoku  z  prośbą
o umieszczenie ww. zadania w zakresach prac remontowych roku przyszłego.
Przewodniczący poinformował p. Łukasza S., iż  powyższa prośba powinna zostać skierowana do 
Członków Rady Dzielnicy XVII przyszłej kadencji.
Pan Kawa poinformował Pana Łukasza S, iż ZIKiT aby przyjąć zadanie do realizacji musi mieć 
pełne zabezpieczenie finansowe na jego realizację.

Posiedzenia Komisji w miesiącu październiku 2014r. przedstawiają się następująco:

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej -  13 i 17.10.2014r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego -  01 i 15.10.2014r.
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki -  06 i 20.10.2014r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych -  23.10.2014r.
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych -  09.1010.2014r.
Komisja Ochrony Środowiska -  22.10.2014r.  

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
30 października 2014r. na godz. 1730  .      

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 1905 zamknął posiedzenie XLVII Sesji Rady Dzielnicy XVII.
Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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